
Zápisnica
z riadneho

14.05.2015

Prítomní:

Poslanci:

Lukáš Kiš

Peter Slimák 

Neprítomní Marián Tokár - ospravedlnený

prítomní: Helena Péterová – kontrolórka obce 

Mgr. Tatiana Krešneová,

Program:

1. Otvorenie

2. komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení

4. Správa o

5.

6. Oprava kultúrneho domu

7.

8.

9. Rôzne – odkúpenie ne

10.Diskusia

11.Záver

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia
Rokovanie riadneho rivítal 
všetkých prítomných. Oboznámil ich s pripraveným programom.

K bodu 2.
Overovatelia zápisnice:   
Návrhová komisia:          Peter Slimák, Lukáš Kiš



- 2 –

7/2015

o zápisnice v zložení: , návrhovú komisiu
v zložení: Peter Slimák, Lukáš Kiš a

Hlasovanie:                     za:  4 -
Július Bútora, Peter Slimák
proti:         0
zdržal sa:  0

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení
Uznesenia zo zasadnutia riadneho 12.03.2015
1/2015 po 6/2015 boli splnené.

Uzne 8/2015

obecnom 
zriadení v z.n.p. 
berie na vedomie
informáciu o plnení uznesení zo zasadnutia ustanovujúceho 12.03.2015

Hlasovanie:                     za:  4 -
Július Bútora, Peter Slimák
proti:          0
zdržal sa:    0 

K 4 Správa o nej kontrolórky obce za rok 2014
Správu o

roku 2014 bolo sledovanie a kontrolovanie 
ými 

prostriedkami obce a s majetkom obce – zistenie stavu dodržiavania všeobecne záväzných 
právnych predpisov, kontrola úplnosti, správnosti a

Ko
o

tomto zákone je ustanovená aj 
povinn

583/2004 Z. z.
Správa o ohu tejto zápisnice. 
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9/2015

berie na vedomie
správu o

Hlasovanie:                     za:  4 -
Július Bútora, Peter Slimák
proti:          0
zdržal sa:    0 

K 5
V tomto bode hlavná kontrolórka obce Helena Péterová predložila poslancom návrh plánu 

369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov, zverejnený na úradnej tabuli obce po dobu 15 dní 
pred jeho prerokovaním a schválením.  
Kontroly hospodárenia:

1. Vypracovanie správy o
2.
3. Kontrola príjmov, výdavkov za rok 2015
4. Vypracovanie stanoviska k návrhu 

Metodické kontroly:
1. Kontrola dodržiavania z podmienkach miestnej 

samosprávy.
2.

. polrok 2015 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

10/2015

OZ v

Hlasovanie:                    za: 4 -
Július Bútora, Peter Slimák
proti:          0
zdržal sa:    0 

K 6 . Oprava kultúrneho domu 

12.03.2015 starosta obce informoval poslancov, 
z PPA na opravu kultúrneho domu až do výšky 150 000,- € .
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Po jednaní s , aby sa 
vybudovalo podkrovie, preto starosta navrhol, aby sa odkúpil dom pri kultúrnom dome 

a na sociálne zariadenia vybudovali na 
zariadenia v budove. 

Taktiež aj okná by s
zobrala úver. Poslanci s návrhom starostu obce súhlasili, s tým, že s
spíše predbežná kúpna zmluva, kým sa vybavia majetkové nezrovnalosti  a poslanci obecného 

Rôzne –

11/2015

súhlasí
s návrhom starostu obce, s 86
domu, za podmienok, že bude spísaná predbežná kúpna zmluva a poslanci OZ budú na 
budúcom zasadnutí OZ informovaní o úverovej ponuke. 

Hlasovanie:                     za: 4 -
Július Bútora, Peter Slimák
proti:          0
zdržal sa:    0 

K 7.
V a úprave 

– sumu 
16 381,83 € lnenie. Výdavky v sume 9 242,99 €
plnenie. Percentuálne plnenie sa pohybuje od 15 – 3

Príjmy zo ŠR 828,16
Výdaje zo ŠR 828,16 – sú to financie poskytnuté na referendum a rodinné prídavky
Úpravy medzi položkami, 
výške: 
Príjmy: 497,18 €
Výdaje 497,18 €
Poslanci nemali k

12/2015

OZ v
berie na vedomie

2015.

Hlasovanie:                     za: 4 -
Július Bútora, Peter Slimák
proti:          0
zdržal sa:    0 
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K 8
16,00 hod v kultúrnom dome a

Starosta obce navrhol, i autobus a deti by sa odviezli na Vyšný 
Skálnik, kde sa každý rok koná pre deti Cesta rozprávkových lesom. Tohoto roku to bude 
30.05.2015.

túrnom dome. 

vyberaním vstupného a to dospelý 2,00 €, deti 1,00 €. Taktiež 
Tento rok rytierov VIR 

poskytol dotáciu vo výške 2 000,00 €. Poslanci s vyberaním vstupného súhlasili a navrhli, aby 
-ká a

premietanie filmu P. E. Dobšinského.

OZ v
súhlasí

s

K 9 Rôzne

-
Starosta obce v bode 6 informoval poslancov s

-
v prenájme.

p. Mgr. Tatiana Krešneová, žiada o 962 vo výmere 360 m 2

za ich domom, ktorý má prenájme. Starosta obce sa informoval u právnika, že 
tento pozemok nie je možné od k ide vodovodné potrubie.
Poslanci OZ navrhli, aby  starosta obce pripravil  dokumentáciu a vyjadrenie vodárenskej 

,

4/2015

OZ v
berie na vedomie

o odkúpení pozemku 2,
dlhodobom prenájme. 

žiada 
starostu obce, aby požiadal o vyjadrenie vodárenskej 

- informácia o optickej sieti
Starosta obce informoval poslancov o realizácii optických sietí štátnou organizáciou 
zriadenou Úradom vlády SR NASES – elektronické služby, 
ktorá plní odborné úlohy v prevádzkovania 
elektr služieb. 
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Ústredný portál verejnej správy. Po jednaní so 
polovici roka 2017 bude 

vybudovaná optická infraštruktúra pre potreby
s realizáciou optických sieti štátnou organizáciou NASES nesúhlasia. V
pripojená k
rádiového spoja. 

OZ v

berie na vedomie
1. oznámenie NASES o
k projektu vybudovania základnej širokopásmovej infraštruktúry dotovanej z verejných zdrojov  
„bielych miestach“ Slovenska v rámci Ope

– zvyšovanie prístupnosti širokopásmového internetu
2. že v ako obce, tak aj 

k dos
synchrónneho rádiového spoja. Najneskôr v polovici roka 2017 bude pripojená k dostupnému 
bodu telek

nesúhlasí 
s a jej ponuku neprijíma. 

Hlasovanie:                     za: 3 –
Július Bútora, Peter Slimák

proti:          0
zdržal sa:    1 –Lukáš Kiš

K
a .

21,00 hod. 

Overovatelia:      ...........................

                            Július Bútora                          ...........................

starosta obce



U 7/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K bodu 2

o zápisnice v zložení: návrhovú komisiu
v zložení: Peter Slimák, Lukáš Kiš a

V 14.05.2015                                                                                    

starosta 

8/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 3 Kontrola plnenia uznesení 

obecnom 
zriadení v z.n.p. 
berie na vedomie
informáciu o 12.03.2015

D 14.05.2015            

starosta

9/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 4 Správa o
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berie na vedomie
správu o

V 14.05.2015                          

starosta 

10/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 5

OZ v

.

V 14.05.2015                          

starosta 

     

11/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 6. Oprava kultúrneho domu 

súhlasí
s návrhom starostu obce, s 86 
domu, za podmienok, že bude spísaná predbežná kúpna zmluva a poslanci OZ budú  na 
budúcom zasadnutí OZ informovaní o úverovej ponuke. 

V D 14.05.2015                                                                                      

starosta 
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12/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 7

OZ v
berie na vedomie

informáciu o

V 14.05.2015                                                                                     

starosta 

13/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K Dedina ožíva  

OZ v
súhlasí 

s

V .2015                                                                                     

starosta 

14/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 9 Rôzne

OZ v
berie na vedomie

2,
dlhodobom prenájme. 

žiada 
starostu obce, aby požiadal o vyjadrenie 

V .2015                                                                                     

starosta 
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15/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 9 Rôzne  

OZ v
berie na vedomie
1. oznámenie NASES o projektovo inžinierskej dokumentácie 
k projektu vybudovania základnej širokopásmovej infraštruktúry dotovanej z verejných zdrojov  
„bielych miestach“ Slovenska v

– zvyšovanie prístupnosti širokopásmového internetu
2. že v ako obce, tak aj 

synchrónneho rádiového spoja. Najneskôr v polovici roka 2017 bude pripojená k dostupnému 
bodu telek
nesúhlasí 
s jej ponuku neprijíma. 

V .2015                                                                                     

starosta 

Overovatelia:           ...........................

                            Július Bútora                              ...........................

Starosta



Výpis z u 15/2015
z riadneho rokovania Obecného

14.05.2015

K 9 Rôzne  

OZ v
berie na vedomie
1. oznámenie NASES o
k projektu vybudovania základnej širokopásmovej infraštruktúry dotovanej z verejných zdrojov  
„bielych miestach“ Slovenska v

– zvyšovanie prístupnosti širokopásmového internetu
2. že v ako obce, tak aj 

sti je pripojená
synchrónneho rádiového spoja. Najneskôr v polovici roka 2017 bude pripojená k dostupnému 
bodu telek
nesúhlasí 
s u organizáciou NASES a jej ponuku neprijíma. 

Za prijatie uznesenia hlasovalo:     3
Proti prijatiu uznesenia hlasovalo: 0
Zdržali sa hlasovania:                    1

Zap

V                                                          

 

 

      

                                                                                                                                             

    

                                                                                                                                              

starosta 




